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Entrevista

Nom del grup: WINDY COAST BAND

1.- Quan es va crear el grup? Al mes de març del 2021

2.- Perquè vau voler fer un grup de música? Tots els components som uns 

entusiastes de la música jazz i de l'estil dixieland…. quina millor manera de gaudir-la

que interpretant-la, no? 

3.- Per què vau escollir aquest nom pel grup? Volíem que tot i ser un estil nascut 

als EEUU, el grup es pogués identificar amb el nostre poble, i Windy Coast és un 

nom fàcilment reconeixible com hospitalenc.

4.- Quants membres sou al grup, com us dieu i d’on veniu? Som 10 membres 

fundadors, tot i que per circumstàncies personals poques vegades coincidim tots. 

Som Emili, Raül, Rafa, David, Santi, Diego, Carles, Valero, Arnau i Joan Carles. 

Venim de llocs diversos, però tots hem fet d'aquesta zona la nostra residència:

5.- Quin tipus de música feu? Fem Dixieland i Blues.

6.- Quins instruments toqueu? Us va costar molt aprendre a tocar els 

instruments? El clarinet, la trompeta,el saxo, el trombó, la tuba, la percussió, el 

banjo i la guitarra….uns quants eh?. L'aprenentatge musical és una carrera de fons 

que comença molt aviat i mai s'acaba, fa mooolts anys que varem començar el 

nostre aprenentatge.

7.- Quants anys tenieu quan vau començar a fer música? De molt molt petits, a 

les escoles de música. 

8.- On assageu? A casa d'algun dels membres, ens anem combinant per no fer-ho 

sempre al mateix lloc.

9.- Quants cops assageu a la setmana? Intentem un cop per setmana, però no 

sempre podem per temes familiars o de feina.

10.- Quants concerts heu fet i on? Uuufff…..molts, desenes i desenes….auditoris, 

sales de concerts, museus, terrasses, places,,etc etc
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11.- Quan serà el proper concert? Un que ens fa mooolta il·lusió ja que és un 

concert benèfic a favor de la Lliga contra el Càncer de la província de Tarragona, no 

se’l perdeu que serà aquí al poble.

12.- Quina és la vostra cançó preferida? Moltes, de fet , tot el repertori, però si 

haguéssim de triar, Them Things Got Me, una joia de l,any 1927.

13.- Quin creieu que és el membre més reconegut o famós de la vostra banda i

per què? Tots tenim el nostre paper i tots són igual d'importants, però el nostre 

clarinetista Emili, és un luxe de músic en aquest estil, i aprenem molt amb ell com a 

mestre.

14.- Heu tret algun disc o teniu intenció de fer-ho? En cas que sí, quantes 

cançons teniu vostres? Tenim unes 35 peces en el nostre repertori, algun cop 

hem parlat de fer un disc, potser més endavant.

15.- Només us dediqueu a això o feu altres coses? Tots tenim les nostres feines 

a banda de l’afició per la música, sobretot a l'ensenyament.

16.- Si no us haguéssiu dedicat a la música, què serieu ara? Suposo que tots 

hem acabat sent a la vida el que ens havíem plantejat, alguns dins l'àmbit de la 

música, d’altres en altres feines

17.- Quantes hores dediqueu al dia o setmana a la música? Moltes. També 

depèn de cadascú, però quan fas les coses amb passió i afany de millora, el temps 

és una variable que no contemples.


